
 

ZÁPIS ZE SHROMÁŽDĚNÍ  
společenství vlastníků jednotek  

Společenství vlastníků Pastelová 1280 Liberec 

IČ 172 34 654 
 
 

Datum shromáždění:  12. 12. 2023 od 17:00 hod.  

Místo konání: Pastelová 1280, Liberec – prostor garáží 1. NP  

 

Program schůze shromáždění: 

1) Zahájení; Prezence: po kontrole prezenční listiny bylo konstatováno, že je přítomno 92,5% hlasů    

členů společenství – shromáždění je usnášeníschopné.    

 

2) Volba předsedajícího a zapisovatele 

Předseda společenství vlastníků pan Ing. Martin Stašák navrhl, aby byl zvolen předsedajícím shromáždění 

a Ing. Miloslava Ježková (manažer BD a SV, Interma BYTY správa s.r.o.) byla navržena jako zapisova-

telka.  

Schváleno 100% přítomných hlasů vlastníků. 

Usnesení: Předsedajícím shromáždění je zvolen Ing. Martin Stašák a zapisovatelkou je zvolena Ing. 

Miloslava Ježková. 

  

3) Schválení účetní závěrky a zprávy o hospodaření za rok 2022 

Účetní jednotka nevykazuje pohledávky ani závazky po lhůtě splatnosti. SV nemělo žádný zdanitelný   

příjem, nebylo tedy podáno daňové přiznání. Bankovní účet je vedený u ČSOB a.s.. Ve fondu oprav byla 

k 31.12.2022 částka 89 676 Kč. 

Schváleno 100% přítomných hlasů vlastníků. 

Usnesení: Společenství vlastníků schvaluje účetní závěrku a zprávu o hospodaření za rok 2022. 

 

4) Schválení rozpočtu společenství na rok 2024   

Návrh rozpočtu je vyrovnaný. Ve fondu oprav, pokud se nebude čerpat, bude na konci roku 2024 částka 

454 979 Kč. Založí se spořící účet, kam budou tyto peníze přesunuty. 

Schváleno 100% přítomných hlasů vlastníků. 

Usnesení: Shromáždění společenství vlastníků jednotek schvaluje rozpočet na rok 2024 v předlože-

ném znění. 

 

5) Schválení celkové výše příspěvků na správu domu a pozemku pro příští období  

Shromáždění schválilo návrh příspěvků na další období (rok 2024) dle předložené tabulky v celkové výši 

556 680 Kč.  

Schváleno 100% přítomných hlasů vlastníků. 

Usnesení: Shromáždění společenství vlastníků jednotek schvaluje příspěvky na rok 2024 v celkové 

výši 556 680 Kč.  

 

6) Projednání nepovolené úpravy domu 

Předsedající informoval přítomné o tom, že na balkoně bytu č. 14 byla instalována klec pro kočku  - a to 

bez souhlasu vedení družstva i předsedy společenství. Ze strany družstevníka byla dodána dodatečná      

žádost o schválení. Konstrukce je kotvena na zábradlí, nebyla narušena fasáda. Vzhled domu to nenarušu-

je – předseda doporučil žádost schválit. 

Schváleno 100% přítomných hlasů vlastníků. 

Usnesení: Shromáždění souhlasí s instalací klece, ale požaduje v souladu s usnesením družstva do 

30.6.2024 odstranění této úpravy.  

 

7) Provozní záležitosti  

• Byl podán požadavek na zakrytí balkonu fólií – po diskuzi bylo odsouhlaseno, že zakrytí bude řešeno 

jednotně přes domovníka. Navržena byla fólie v barvě odstínu fasády (kovová šeď), bude instalováno 

uvnitř balkonu. Požadavky budou směřovány přes domovníka.  

Schváleno 100% přítomných hlasů vlastníků. 

• Je nutno brát ohled vůči ostatním obyvatelům domu – kytky (truhlíky)  zalévat opatrně, nepřelévat.   

 



 

 

• Kontejnery – problém s tím, že tam odkládají nepořádek i cizí lidé – zvážit zámky na sběrné nádoby, 

či dvířka na čip – bude prověřeno, zda je možno. Připraví se rozpočet, kalkulace nákladů. 

• Problém s tím, že si lidé zkracují cestu přes parkoviště a pozemky SV do obchodu – budou zhotoveny 

2 cedule „Soukromý pozemek – nevstupovat“. 

• Smlouva na plyn je podepsána u Innogy – cena vychází cca o 20% levněji. 

• Zvýšený hluk v domě – bude řešeno přes domovníka a dodavatele stavby. 

 

8) Diskuse, závěr 

Ing. M. Stašák poté po krátké diskuzi poděkoval přítomným vlastníkům za účast a shromáždění ukončil. 

 

 

 

 Ing. Martin Stašák 

 Předseda společenství 

 

 

V Liberci, dne 12. prosince 2023  

Zapsala: Ing. M. Ježková 

  


